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ABOUT US

RC JAW CRUSHER

RGPS SERIES SINGLE CYLINDER CONE CRUSHER

RGP SERIES SINGLE CYLINDER CONE CRUSHER

RHP SERIES MULTI-CYLINDER HYDRAULIC CONE CRUSHER

RNP IMPACTCRUSHER

RVSI VERTICAL SHAFT IMPACT CRUSHER

PFL VERTICAL COMPLEX CRUSHER

2PG DOUBLE-ROLL SAND MAKING MACHINE

YD TIREMOBILE CRUSHING STATION

CMC CRAWLER MOBILE CRUSHING STATION

GBC BALL MILL

ZSW VIBRATING FEEDER

YAVIBRATING SCREEN

ZKX LINEAR SCREEN

INTELLIGENT ELECTRICAL CONTROL SYSTEM

CONSTRUCTION WASTE TREATMENT PRODUCTION LINE

CASES DEMONSTRATION

公司简介

Rc颚式破碎机

RGPS系列单缸圆锥破碎机

RGP 系列单缸圆锥破碎机

RHP系列多缸圆锥破碎机

RNP反击式破碎机

RVSI立式冲击破碎机

PFL立式复合破碎机

2PG对棍制砂机

Yd轮胎式移动破碎站

CMC履带式移动破碎站

GBC球磨机

ZSW振动给料机

Ya振动筛

ZKX直线筛

智能电控系统

建筑垃圾处理生产线

应用案例
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RGPS SERIES SINGLE 
CYLINDER CONE 
CRUSHER

The RGPS series single-cylinder cone crusher is a new type of cone crusher 

developed by our company by absorbing and digesting domestic and foreign 

technologies and combining machinery, electricity, hydraulics, etc. This equipment 

adopts a high-strength cast steel frame, an alloy forged main shaft, a high-precision 

spiral gear transmission structure, and a variety of strokes and cavity types to perfectly 

reflect the performance and advantages of the equipment and can be applied to the 

secondary crushing of a variety of hard rocks. During operation, fully meet the various 

crushing needs of customers.

RGPS系列单缸圆锥破碎机是我公司吸收和消化国内外技术并结 合机、电、液等研发的⼀款新
型圆锥破碎机。该设备采⽤了⾼强度铸钢 机架 ，合⾦锻造主轴 ，⾼精度螺旋⻮轮传动结构 ，结合
多种冲程和腔 型 ，使设备性能和优势得以完美体现 ，可以应⽤于多种硬岩的⼆段破 碎作业中，充
分满⾜客⼾的多种破碎需求。

适用物料：河卵石、花岗岩、玄武岩、石灰石、石英石、辉绿岩、 铁矿、金矿、铜矿等

Applicable materials：River pebbles, granite, basalt, limestone, quartz stone, 

diabase, iron ore, gold ore, copper ore, etc.

应用领域：广泛应用于金属和非金属矿、水泥、砂石、冶金等行业

应用领域、适用物料Application Areas & Applicable Materials

Application areas：Widely used in metal and non-metal minerals, cement, sand and 

gravel, metallurgy and other industries

●Wide adaptability: According to different feed and finished material sizes, a reasonable cavity shape 

is matched, and a steel chassis or motor is installed integrally with the host, so that the installation 

equipment saves time and lowers the cost. 

● High reliability: Optimize and improve product structure, materials, processing and assembly 

processes, thereby ensuring the reliability of the host during use.

● 高可靠性：优化和改进产品结构、材质、加工及装配工艺，从而保 障了主机使用时的可靠

性

● 适应性广：根据不同的进料和成品料尺寸，匹配合理的腔型，采用 钢底架或电机与主机一

体安装，使安装设备省时，成本更低

● High production efficiency: scientific and reasonable crushing cavity shape, eccentricity, moving 

cone swing frequency and lamination crushing principle are combined to achieve larger throughput, good 

product particle shape and low energy consumption.

● 低运行成本：特殊设计的腔型和衬板材料，使衬板利用率更高，配 备有正压防尘系统，保

障主机内部润滑油不受粉尘污染

● 高生产效率：科学合理的破碎腔型、偏心距、动锥摆频及层压破碎 原理相结合，通过量更

大，产品粒型好、能耗低

● Low operating cost: The specially designed cavity and lining material make the lining utilization 

rate higher. It is equipped with a positive pressure dust-proof system to protect the internal lubricating oil 

of the main engine from dust pollution.
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腔型 RGP100S RGP300S RGP500S

M 200mm 

C 250mm 280mm 380mm

EC 380mm 500mm

注： M=中腔型，C=粗腔型，EC=特粗腔型

 系列单缸圆锥破碎机RGPS



2、在闭路作业条件下，设备能力比开路作业高15%-30%。 由于所选设备偏心量、破碎比、给料硬度、给料粒度组成，给料含水量、含泥量等都会影响破碎机的生产能力，所

以对具体的 应用情况请向我们进一步咨询。

注：1、生产能力为含水量不超过4%、不含粘土、给料粒度级配适当，小于排料口的物料占给料总量10%以下，给料在破碎腔四周均布，物料松散密度为1.6t/m³的岩石开路设

计时的通过量。

Note：1、The production capacity is that the moisture content does not exceed 4%, does not contain clay, and the feed particle size is appropriately graded. 

Materials smaller than the discharge opening 

Product Dimensions and Weight/产品外形及重量

Output And Technical Parameters/产量和技术参数

RGP500S 
18mm 300~350 325~375 375~425 400~450 425~475 450~500 500~550

25mm 500~550 550~600 600~650 650~700 700~750  750~800

32mm 650~700 700~750 750~800 825~875 900~950  

40mm 900~950 970~1050 

45mm 50mm 55mm 60mm 65mm 70mm 75mm

RGP300S 

18mm 170~190 170~210 190~230 210~255 235~275 255~295

25mm 220~270 255~315 290~345 320~350 330~350

32mm 360~400 380~420 400~440 

40mm 450~500 480~530 

20mm 25mm 30mm 35mm 40mm 45mm 50mm

RGP100S     

20mm  25mm  30mm  35mm  40mm  45mm 50mm

16mm 80~90  105~115 120~130 135~145 145~165 155~175 

20mm 120~130 145~155 160~180 170~200 185~215 

25mm 185~195 200~220 210~230 

冲程Stroke
排料口Discharge port(c.s.s)

冲程Stroke
排料口Discharge port(c.s.s)

排料口Discharge port(c.s.s)
冲程Stroke

RGP SERIES SINGLE 
CYLINDER CONE 
CRUSHER

RGP系列单缸圆锥破碎机是我公司吸收和消化国内外技术并结合机、电、液等研发的一款新型

圆锥破碎。该设备采用了高强度铸钢机架，合金锻造主轴，高精 度螺旋齿轮传动结构，结合多种

冲程和腔型，使设备性能和优势得以完美体现，可以应用与多种硬岩的二段和 三段破碎作业中，

充分满足客户的多种破碎需求。

The RGP series single-cylinder cone crusher is a new type of cone crusher 

developed by our company by absorbing and digesting domestic and foreign 

technologies and combining mechanical, electrical, hydraulic, etc.The equipment 

adopts a high-strength cast steel frame, alloy forged spindle, high-precision spiral 

gear transmission structure, combined with a variety of strokes and cavity types, so 

that the performance and advantages of the equipment can be perfectly reflected, and 

can be applied to the second-stage and secondary stages of a variety of hard rocks. The 

three-stage crushing operation fully meets the various crushing needs of customers.

 系列单缸圆锥破碎机RGP

型号 RGP100S RGP300S RGP500S

总质量（Kg*） 7350 16200 35000

维护期间重量（Kg） 2500 5200 11000

尺寸（mm）

A 2328 2546 3227

B Φ1300 Φ1860 Φ2300

C 908 1401 1587

D Φ1320 Φ1820 Φ2330

E Φ1360 Φ1686 Φ2330

F 566 499 1275

G 1442 1582 2100

H 1400 1700 2225

I 1090 1400 1676

J**)  2416 2550 3756

J***)    2600 3230 4420

电机总功率 75-90 200-250 200-355

Stroke Options 16,20,25 18,25,28,32,36,40 18,25,28,32,36,40

2、**)：从减震块到料斗顶部

3、***)：从减震块到带有上机架的给料斗顶部

注：1、*)：不带配件的基本机器，给出的重量带有最重的破碎腔
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● High reliability: Optimize and improve product structure, materials, processing 

and assembly processes to ensure the reliability of the host during use

● 高可靠性：优化和改进产品结构、材质、加工及装配工艺，从而保障了主机使用时的可靠性

● 适应性广：根据不同的进料和成品料尺寸，匹配合理的腔型，采用钢底架或电机与主机一体

安装，安装设备省时、成本低

● 高生产效率：科学合理的破碎腔型、偏心距、动锥摆频及层压破碎原理相结合，通过量大，

产品粒型好、能耗低

● Wide adaptability: According to different feed and finished material sizes, a 

reasonable cavity shape is matched, and the steel chassis or motor is installed 

integrally with the host. The installation equipment saves time and costs

● High production efficiency: The scientific and reasonable crushing cavity shape, 

eccentricity, moving cone swing frequency and lamination crushing principle are 

combined to achieve large throughput, good product particle shape and low energy 

consumption.

● 低运行成本：特殊设计的腔型和衬板材料，使衬板利用率更高，配备有正压防尘系统，保障

主机内部润滑油不受粉尘污染

● Low operating cost: The specially designed cavity and lining material make the 

lining utilization rate higher. It is equipped with a positive pressure dust-proof system 

to ensure that the lubricating oil inside the main engine is not contaminated by dust.
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注：EF= 特细碎型，F=细碎型，MF= 中细腔型，M= 中腔型，MC= 中粗腔型，

C= 粗腔型， EC=特粗腔型， ECS= 特别加粗腔型

Note：EF= Extra fine crushing type，F=Finely crushed type，MF= Medium 

and fine cavity type，M= Middle cavity type，MC= Medium coarse cavity 

type，C= Rough cavity type， EC=Extra rough cavity type， ECS=Special 

thick cavity type

腔型Cavity RGP100  RGP11  RGP300  RGP500

EF  40mm  40mm  40mm  50mm

F  50mm  80mm  60mm  90mm

MF  100mm    100mm  130mm

M  130mm  120mm  130mm  180mm

C  150mm  200mm  180mm  220mm

EC      260mm  280mm

EC-S       300mm

给 料 口 尺 寸(单位mm）Feeding Size(Unit mm）

RGP870

88mm

99mm

108mm

184mm

236mm

287mm

350mm

RGP890

139mm

149mm

219mm

302mm

382mm

428mm

MC   

3、**)From the shock absorber to the top of the hopper

Note：1、*）Basic machine without accessories, weight given with heaviest crushing 

chamber

注：1、*）不带配件的基本机器，给出的重量带有最重的破碎腔

2、**)从减震块到料斗顶部

Product Dimensions and Weight/产品外形及重量

Output And Technical Parameters/产量和技术参数

RGP100  RGP11  RGP300  RGP500

总重量Weight，kg* 5800  10700  13400  27000

维护期间重量

Weight during maintenance，kg 1600   3000   3200   7500

Dimension尺寸(mm)

A  2038  2383  2181  2771

B  Φ1300  Φ1649  Φ1860  Φ2300

C  908  1165  1401  1589

D  Φ1320  Φ1700  Φ1820  Φ2330

E  Φ1040  Φ1400  Φ1480  Φ1750

F  566  449  499  1275

G  1167  1513  1275  1602

H  1400  1700  1700  2275

I  1090  1400  1400  1676

J**)  2067  2477  2239  2887

J***)  2250  2660  2920  3550

电动机功率

Motor power，kw 75~90  132~160  200~250  250~355

Stroke Options 16,20,25  20,25,30  25,28,32,36,40  25,28,32,36,40,45

Model型号 RGP870 

49800  

/

/

/

1824

2507

1200

2324

2324

3457

500

RGP890

76000

1960

2900

1720

2489

2489

3590

750

/

/

/

/

/

/

/

3、RGP870,RGP890生产能力详细数据请联系技术人员做进一步解答。
Note：1、The production capacity is that the moisture content does not exceed 4%, does not contain clay, and the feed particle size is appropriately graded. Materials smaller than the 
discharge opening account for less than 10% of the total feed. The feed is evenly distributed around the crushing cavity, and the loose density of the material is 1.60 m² rock opening design 
throughput.
2、Under closed-circuit operation conditions, the equipment capacity is 15%-30% higher than that of open-circuit operation. Since the selected equipment eccentricity, crushing ratio, feed 
hardness, feed particle size composition, feed moisture content, mud content, etc. will all affect the production capacity of the crusher, so please contact us for further consultation on specific 
applications.

2、在闭路作业条件下，设备能力比开路作业高15%-30%。由于所选设备偏心量、破碎比、给料硬度、给料粒度组成，给料含水量、含泥量等都会影响破碎机的生产能力，所以对具体的 应用情况请向我们进 一步咨
询。

注：1、生产能力为含水量不超过4%、不含粘土、给料粒度级配适当，小于排料口的物料占给料总量10%以下，给料在破碎腔四周均布，物料松散密度为1.60m²的岩石开路设计时的通过量。

3、For detailed data on the production capacity of RGP870 and RGP890, please contact technical personnel for further answers.

25mm 

32mm 

40mm 

RGP500

140~160 160~180 190~210 240~250 270~290 350~370

230~250 270~290 310~330 340~370 

290~310 320~340 380~410

210~330

380~410 430~450

430~460 480~510

生产能力（单位：t/h）Capacity（Unit：t/h）

Discharging Opening Size (C.S.S.)

8mm    10mm 15mm 20mm 25mm 30mm 35mm

16mm 40~50 45~55 60~70 80~90 85~95 

20mm 50~55 50~60 70~80 95~105 

25mm 55~65 75~90 105~120 

RGP100

25mm 

32mm 

40mm 

RGP300

100~120 110~130 135~155 160~180 190~210 240~260

120~150  165~195 195~225 230~260 

150~170  205~235 245~275 

210~235

110~130 265~295 300~330

290~320 325~355

20mm  80~100  85~105  105~125  120~145  150~170  170~190

25mm    100~120  130~150  160~180  180~210

30mm      160~180  190~210  210~230

RGP11

40mm

Stroke

32~80mm 

24~70mm 

RGP870 236~451 254~484 288~550 311~594

420~780 450~1010

340~650 380~690

500~1100 530~1300RGP890

202~290

371~600 580~1400



RHP SERIES MULTI-CYLINDER
HYDRAULIC CONE 
CRUSHER

RHP系列多缸圆锥破碎机是我公司吸收和消化国外技术和结合生产使用现场实情，经过优化改

进的一款新型多缸圆锥破碎机，该设备具有更高的生产能力，更优的产品粒型，更高的产量.

RHP Series Multi-Cylinder Hydraulic Cone Crusher is a new type of multi-cylinder 

cone crusher that our company has optimized and improved by absorbing and 

digesting foreign technology and combining it with actual production and use. This 

equipment has higher production capacity and better product granules. type, higher 

output.

●Special sealing method ensures the cleanliness of the lubrication system

●Reliable hydraulic protection makes the host more reliable and safer when 

running

●Large eccentricity, high swing frequency and layer compression 

●Hydraulic rotation adjusts the discharge method, which is faster and more 

convenient

●液压回转调整排料方式，更加快捷方便

●可靠的液压保护，使主机运转时，更加可靠、安全

●Fixed-axis design enables the host to carry greater load

●定轴式设计，使主机承载更大

crushing enable the equipment to have high output, large crushing ratio and good 

particle shape.

●大偏心距、高摆频及层压缩破碎，使设备产量高，破碎比大，粒型好

●特殊密封方式，保证润滑系统的清洁

●Reliable hydraulic protection makes the host more reliable and safer when 

running

●Hydraulic rotation adjusts the discharge method, which is faster and more 

convenient

●可靠的液压保护，使主机运转时，更加可靠、安全

●特殊密封方式，保证润滑系统的清洁

Particle Size Distribution Curve

100

90

80

70

60

50

40

30

20

10

0

1                     2           3       4    5  6 7 8 9 10 13 16   20         30     40  50 60 70 80 90 100mm 

6       8    10    13  16  19 22 25 2832 38 45 51

Output And Technical Parameters/产量和技术参数

注：1、生产能力为含水量不超过4%、不含粘土，给料粒度级配适当，小于排料口的物料占给料总量10%以下，给料在破碎腔四周均布，物料松散密度为1.6t/m3的

岩石开路设计时的通过量。在闭路作业条件下，设备能力比开路作业高15%-30%。

2、 由于所选设备破碎比、物料硬度、给料粒度组成、给料含水含泥量等都会影响破碎机的生产能力，所以对具体的应用情况请向我们进一步咨询。

3、 Since the crushing ratio of the selected equipment, material hardness, feed particle size composition, feed water and mud content, etc. will all 

affect the production capacity of the crusher, so please contact us for further consultation

Note：1、The production capacity is that the moisture content does not exceed 4%, does not contain clay, the feed particle size is appropriately 

graded, the material smaller than the discharge opening accounts for less than 10% of the total feed, the feed is evenly distributed around the 

crushing cavity, and the loose density of the material is 1.6 t/m3 rock opening design throughput. Under closed-circuit operation conditions, the 

equipment capacity is 15%-30% higher than that of open-circuit operation.

B

A

1. The minimum discharge opening refers to the minimum discharge opening that can be achieved 

without causing the adjustment ring to jump. It changes with the nature of the ore and operating 

conditions.

2. "B" is the corresponding tight edge feeding port at the minimum discharge port "A"

1、最小排料口是指在不引起调整环跳动时所能实现的最小排料口，它随矿石性质和作业条件的不同而改变 

2、"B"是在最小排料口"A"的对应的紧边给料口

3、根据设备规格和物料的不同，给料尺寸为"B"的80%范围

3. Depending on the equipment specifications and materials, the feeding size is 80% of the range of "B"

产量(t/h)Capacity(t/h)

t/h RHP300

RHP400

RHP500

CSS (mm)

Model t/h

10mm 13mm 16mm 19mm 22mm 25mm 32mm 38mm 45mm 51mm

t/h 

t/h 

 115~140 150~185 180~220 200~240 220~260 230~280 250~320 300~380 350~440

 140~175 185~230 225~280 255~320 275~345 295~370 325~430 360~490 410~560 465~630

 175~220 230~290 280~350 320~400 345~430 365~455 405~535 445~605 510~700 580~790

RHP800 t/h 260~335 325-425 385~500 435~545 470~600 495~730 545~800 600~950 690~1050 785~1200 

20

系列多缸圆锥破碎机RHP



Product Dimensions and Weight/产品外形及重量

H                                             
G                                               

H                                             

H                                             

H                                             

F   

B   

A   

E

C
D

注：EF=特细碎型，F=细碎型，C=中腔型，M=粗腔型，EC=特粗腔型
Note：EF=Extra fine crushing type，F=Finely crushed type，C=Middle cavity type，M=Rough cavity type，EC=Extra rough cavity type

外形尺寸(mm) mm RHP300 RHP500

A mm 328 425

B mm 2207 2730

C mm 2020 2650

D mm 1347 1760

E mm 1865 2290

F mm 1078 1535

G mm 85 125

H mm 660 882

主机架排料口的直径

The diameter of the main frame discharge port
mm 1470 2040

产品外形及重量Product Dimensions and Weight

RHP400 

240

2370

 2470

1645

2055

1308

150

830

1726

破碎机总重Total Weight(KG) 15810 23000

定锥/定锥衬板/调整帽/料斗

Fixed cone/fixed cone liner/adjusting cap/hopper 3525 4800 

动锥/动锥衬板和给料盘

Moving cone/moving cone liner and feed pan
2060 3240

功率Power(kw) 200~250  315

传动轴转速
Drive shaft speed(rpm)

700~1200 700~1000

33150

7200

5120

315~400

700~950

重量Weight(KG)

kg

kg

kg

kw

rpm

RHP800

722

3702

3450

3538

1863

159

1130

2420

68650

17350

10800

630

700~950
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破碎机腔型（mm）Crusher Cavity Type（mm）

EF 

F 13mm  107mm

C 17mm 150mm

M 19mm 211mm

EC 25mm 233mm

6mm 25mm

6mm 22mm

8mm 53mm

10mm 77mm

16mm 133mm

20mm 204mm

25mm 286mm

30mm 335mm

6mm 53mm

8mm 52mm

10mm 57mm

13mm 95mm

EF 

F 14mm 111mm

C 20mm 198mm

M 25mm 252mm

EC 30mm  299mm

EF 

F 

C 

M 

EC 

RHP300

RHP400

RHP500

Standard Model Short head crusher

Model Crusher Cavity Type Minimum C.S.S. Feed  Opening of tight edge

6mm 52mm

8mm 51mm

8mm 52mm

10mm  92mm

Feed  Opening of tight edgeMinimum C.S.S.

16mm 219mm

25mm 267mm

32mm 267mm

32mm 353mm

5mm 33mm

10mm 92mm

13mm 155mm

F 

C 

M 

EC 

RHP800

2221









≤















4×3

4×3.7/5.5

4×5.5/6

4×6/7.5

4×3

4×3



Company Profile  公司简介

AOWEI MACHINERY adheres to the principle of resource recycling and reuse. 

Leveraging years of experience in comprehensive treatment of construction waste and 

other solid waste, and relying on the company's strong technical resources, reliable 

production and processing equipment, and efficient service construction team. We 

strive to seamlessly integrate advanced, practical, and efficient design concepts with 

reliable equipment performance, providing customers with complete system solutions. 

奥维机械以资源化再生利用为原则，凭借多年的建筑垃圾及其它固体废弃物综合处理的经

验，并依靠公司实力雄厚的技术资源，可靠的生产加工装备，高效的服务施工队伍。我们致力于

将先进、实用、高效的设计理念和性能可靠的设备完美结合，为客户提供完全成套化的系统解决

方案。

Dual functionality of screening and crushing(具有筛分、破碎双重功能)

High production capacity(生产能力强) 

Low operational costs（运行成本低） 

Minimal over-crushing（过粉碎量少） 

Construction waste can be applied in various applications such as road subbase 

material, non-fired bricks, cementitious admixtures, and many other areas after 

processing.(加工处理后的建筑垃圾可应用于路基石料、免烧砖、水泥掺合料等诸多方面。)

Uniform product granularity（产品粒度均匀）

E a s y t o h a n d l e h i g h m o i s t u r e c o n t e n t ,  n o n - c l o g g i n g o f  a d h e s i v e 

materials（处理水分含量高、粘结物料不堵塞）

CONSTRUCTION 
WASTE TREATMENT 
PRODUCTION LINE
建筑垃圾处理生产线

Advantages of the comprehensive recycling 
and utilization of construction waste:

建筑垃圾综合回收处理利用的优点



建筑垃圾的加工处理

Construction waste processing

建筑垃圾的加工处理

Construction waste processing

针对建筑垃圾综合回收处理利用针对建筑垃圾综合回收处理利用

For the comprehensive recycling and utilization of construction wasteFor the comprehensive recycling and utilization of construction waste

建筑垃圾的产品粒型
The product particle type 

of construction waste

建筑垃圾的产品粒型
The product particle type 

of construction waste

建筑垃圾的加工成品及应用领域
Construction waste processing 

products and application fields

建筑垃圾的加工成品及应用领域
Construction waste processing 

products and application fields

建筑垃圾破碎机对于混凝土、混凝土二次成品废料和砖混结构的粗、中碎加工，具有筛分、破碎双重功能、生产能

力大、运行费用低、处理水分含量高、粘结物料不堵塞、产品粒度均匀、过粉碎量少等优点。建筑垃圾废弃物经分拣、

剔除或粉碎后，大多可以作为再生资源重新利用如:废钢筋、废铁丝、废电线和各种废钢配件等金属，经分拣、集中、重

新回炉后，可以再加工制造成各种规格的钢材;砖、石、混凝土等废料经粉碎后可以代砂，用于砌筑砂浆、抹灰砂浆、打

混凝土垫层等，还可以用于制作砌块、铺道砖、花格砖等建材制品。建筑垃圾资源化利用目前得到了国家的大力扶持，

各地也出台了很多政策推动建筑垃圾处理产业化。比如，将建筑垃圾资源化利用处置纳入市政公用行业范围，建设用地

实行政府划拨，享受财税优惠政策，建筑垃圾再生产品列入 绿色建材目录、政府采购目录等等，前景看好。河南奥维在

建筑垃圾再利用方面有着丰富的经验，有着专业的固定式及移动式建筑垃圾处理系统解决方案，在带来环境效益的同

时，也能为投资用户带来丰厚的经济回报。随着政府部门对环境建设的日益重视，建筑垃圾处理将迎来更多有力的国家

政策支持和广阔的市场空间。

The construction waste crusher is capable of coarse and intermediate crushing of concrete, secondary 

concrete waste, and brick-concrete structures. It offers dual functionality of screening and crushing, with 

significant advantages including high production capacity, low operational costs, the ability to handle 

high moisture content, non-clogging of adhesive materials, uniform product granularity, and minimal 

over-crushing.

After sorting, removal, or crushing of construction waste, the majority of it can be recycled as secondary 

resources. For example, metals such as waste reinforcing bars, scrap iron wires, waste wires, and various metal 

components can be sorted, concentrated, and recycled into various specifications of steel products after sorting, 

centralization, and remelting. Crushed waste materials like bricks, stones, and concrete can serve as substitutes 

for sand in applications such as mortar, plaster, concrete bedding layers, and can also be used to manufacture 

building materials like blocks, paving stones, and decorative tiles.

The recycling of construction waste is currently receiving strong support from the national government, with 

various policies enacted across regions to promote the industrialization of construction waste treatment. For 

instance, incorporating the disposal of construction waste through resource utilization into the scope of municipal 

utilities, government land allocation, and enjoying financial and tax incentives. Recycled construction waste 

products are included in the green building materials catalog and government procurement catalogs, indicating a 

promising outlook. HENAN AOWEI INTERNATIONAL TRADING CO.,LTD possesses extensive experience in the 

reuse of construction waste and offers professional fixed and mobile construction waste processing system 

solutions. These solutions not only yield environmental benefits but also provide substantial economic returns to 

investment users. With growing emphasis from government departments on environmental construction, the field 

of construction waste management is poised to receive more robust national policy support and access to a vast 

market space.
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Project Introduction
Raw Material: Platinum Ore

Production Capacity Requirement: 200 tons per hour

Equipment Configuration:

1 RC106 Jaw Crusher

1 RGP300S Single-Cylinder Hydraulic Cone Crusher

1 RHP300 Multi-Cylinder Hydraulic Cone Crusher

Production Site in Yunnan
Raw Material: Serpentinite

Finished Product Specifications:

0-5mm

5~10mm

10~20mm

20~30mm

Equipment Configuration:

1 RHP500 Multi-Cylinder Cone Crusher

1 RVSI-1263 Vertical Shaft Impact Crusher

2 3YA2470 Vibrating Screens

Production Site in Sichuan
Raw Material: Sandstone

Production Capacity Requirement: 700 tons per hour

Maximum Particle Size: 1000mm

Finished Product Specifications:

0~5mm

5~10mm

10~20mm

20~31.5mm

Key Equipment:

1 RC160 Jaw Crusher

2 RVSI-1263 Vertical Shaft Impact Crushers

1 2PG1210 Double Roller Crusher

Raw Material: Granite

Production Site in Xinyang

Production Capacity Requirement: 300 tons per hour

2 RHP500 Multi-Cylinder Hydraulic Cone Crushers

1 RGP500S Single-Cylinder Hydraulic Cone Crusher

Finished Product Specifications: <30mm

Equipment Configuration:

Raw Material: Granite

Production Scene in

 Guangdong

Finished Product Specifications: 

03mm

3-5mm 

20-31.5mm

Equipment Configuration:

1 RVSI-1150 Vertical Shaft Impact 

Crusher

Production Capacity Requirement: 250 

tons per hour

510mm

1 4YA3080 Vibrating Screen

10-20mm
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